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PROTOKÓŁ NR X/19 

Z X SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 16 MAJA 2019 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 19 radnych 

Nieobecni: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołów z VIII oraz IX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II. Informacje: 

1.  Informacja o bezpieczeństwie w mieście za 2018 rok i działania w 2019 roku. 

2.  Informacja o bezpieczeństwie sanitarnym miasta Żyrardowa za 2018 rok. 

3.  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa.  

III.  Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmiany Uchwały Nr V/33/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 17 stycznia 2019 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2019–2028 wraz z prognozą długu 

na lata 2019–2028, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019, 

3. ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

4. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Straży Miejskiej, 

5. zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie, 

6. likwidacji jednostki budżetowej Straż Miejska w Żyrardowie, 

7. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 r., 

8. określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego dla niepublicznych przedszkoli oraz kryteriów wyboru ofert, 

9. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

10. określenia zasad zwrotu wydatków na usługi, pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne 

usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu, 

11. zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023, 

12. określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2019, 
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13. przejęcia porzuconych pojazdów na własność Miasta Żyrardowa, 

14. sprzedaży nieruchomości, 

15. uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

IV.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI.  Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2. 

W dniu 16 maja 2019 r. o godz. 14.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady X Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad I.3. 

Pan Łukasz Choiński, Zastępca Prezydenta Miasta, wnioskował o zdjęcie z porządku obrad trzech 

projektów uchwał: (1) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Straży Miejskiej, (2) w sprawie 

zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie, a także (3) w sprawie likwidacji jednostki 

budżetowej Straż Miejska w Żyrardowie. 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie wniosku Zastępcy Prezydenta Miasta w sprawie zdjęcia 

z porządku obrad projektów uchwał: (1) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Straży Miejskiej, 

(2) w sprawie zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie i (3) w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej Straż Miejska w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, 

którzy przyjęli wniosek 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Zastępcy Prezydenta Miasta w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

projektów uchwał: (1) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Straży Miejskiej, (2) w sprawie zmiany 

statutu Centrum Usług Wspólnych w Żyrardowie i (3) w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Straż 

Miejska w Żyrardowie: 

„za” – 15 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna 

Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietruszewski, radna 

Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 
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Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 15 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 15 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna 

Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietruszewski, radna 

Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE III.  

III.  Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmiany Uchwały Nr V/33/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 17 stycznia 2019 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2019–2028 wraz z prognozą długu 

na lata 2019–2028, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019, 

3. ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

4. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 r., 

5. określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego dla niepublicznych przedszkoli oraz kryteriów wyboru ofert, 

6. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

7. określenia zasad zwrotu wydatków na usługi, pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne 

usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu, 

8. zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023, 

9. określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2019, 

10. przejęcia porzuconych pojazdów na własność Miasta Żyrardowa, 

11. sprzedaży nieruchomości, 

12. uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 
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Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu  

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna 

Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietruszewski, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Następnie przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z IX Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy zdecydowali 

o przyjęciu protokołu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

II. Informacje 

Ad II.1. 

Informacje na temat bezpieczeństwa w mieście za 2018 rok i działań w 2019 roku w zakresie 

funkcjonowania Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej przedstawił pan kpt Jarosław Belina.  

Do przedstawionego materiału nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Ad II.2. 

Informacje na temat bezpieczeństwa sanitarnego miasta Żyrardowa za 2018 rok przedstawił pan 

dr Andrzej Mikołaj Liszewski, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Żyrardowie.  
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Radny Artur Pietruszewski przypomniał o ujawnieniu procederu odprowadzania nieczystości  

do Zalewu Żyrardowskiego oraz zapytał, czy takie sytuacje nadal mają miejsce. 

Pan Andrzej Mikołaj Liszewski wyjaśnił, że Sanepid kontroluje stan sanitarny kąpieliska, zaś 

wyloty zlokalizowane były po drugiej stronie Zalewu. Wspomniał, że ujawnione wówczas wyloty 

zostały zaczopowane, zaś większą wiedzę na ten temat powinna posiadać Straż Miejska. Podkreślił,  

że mimo funkcjonowania wylotów przez wiele lat – nie spowodowały biologicznie czynnego 

zanieczyszczenia wód. 

 

Ad II.3. 

Nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

III. Projekty uchwał 

Ad III.1. i III.2. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmiany Uchwały 

Nr V/33/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 17 stycznia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2019–2028 wraz z prognozą długu na lata 2019–2028 oraz 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2019. Wspomniała o autopoprawce  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej związanej z korektą omyłki pisarskiej. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinie Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2019–2028 wraz z prognozą 

długu na lata 2019–2028. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli przedłożony 

projekt 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2019–2028 wraz z prognozą długu na lata 2019–2028: 

„za” – 19 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2019. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli przedłożony 

projekt 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa  

na rok 2019: 

„za” – 19 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Radny Artur Pietruszewski zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie przerwy. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przychylił się do wniosku i ogłosił dziesięciominutową 

przerwę. O godzinie 16.06 wznowiono obrady. 

 

Ad III.3. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami, przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 18 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.4.  

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz, Dyrektor Wydziału Edukacji, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Żyrardów oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 r.  
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Radna Żaneta Wesołowska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Żyrardów oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 r. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 18 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz określenia granic ich obwodów od dnia  

1 września 2019 r.: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.5 

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego dla niepublicznych przedszkoli oraz kryteriów wyboru ofert. Wspomniała o 

autopoprawkach – zarówno w projekcie uchwały, jak i w uzasadnieniu – związanych  

z kwestiami poprawności zapisu pod względem interpunkcyjnym, zmianą przywołanej podstawy 

prawnej czy poprawką omyłki pisarskiej. 

Radna Żaneta Wesołowska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. 

Radny Marek Treliński zapytał o skutki finansowe, jakie pociągnie za sobą podjęcie uchwały. 

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz wyjaśniła, że podjęcie uchwały nie będzie miało skutków 

finansowych w bieżącym roku budżetowym, a jednocześnie pozwoli w roku kolejnym  

na zabezpieczenie środków, która zostałyby wydatkowane w przypadku, gdyby w miejskich 

przedszkolach zabrakło miejsc dla dzieci, których rodzice zadeklarowali chęć uczestnictwa dziecka  

w zajęciach przedszkolnych. Dodała, że liczba dzieci znana jest dopiero po zakończeniu rekrutacji, która 

co roku prowadzona jest w okresie wiosennym.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia regulaminu 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego dla 
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niepublicznych przedszkoli oraz kryteriów wyboru ofert. W głosowaniu jawnym udział wzięło  

18 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego dla niepublicznych przedszkoli 

oraz kryteriów wyboru ofert: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.6. 

Pani Monika Woźniak-Grabek, pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radna Grażyna Stefańska przedstawiła swoje zarzuty wobec przedłożonego projektu uchwały. 

Wskazała na niepełną podstawę prawną, brak szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt,  

a także naruszenie zasad redagowania uchwały. W związku z powyższym wnioskowała o odesłanie 

projektu do projektodawcy celem wyeliminowania błędów formalnych i prawnych. 

Radna Elżbieta Wrońska zapytała, o jakich błędach formalnych mówiła jej przedmówczyni.  

Radna Grażyna Stefańska wyjaśniła, że w postawie prawnej nie zostały przywołane wszystkie 

artykuły, które powinny się w niej znaleźć. Prosiła radcę prawnego o opinię, czy podstawa prawna jest 

kompletna. Dodała, że przez brak szczegółowych zasad rozumie np. zapis „od 30% do 50%” – zarzuciła, 

że taki zapis wprowadza uznaniowość. W kontekście zapisu § 4 projektu uchwały wskazała również,  

że podstawową jednostką redakcyjną uchwały jest paragraf, który dzieli się na ustępy.  

Pani Ewelina Szalak, radca prawny, wyjaśniła, że uchwała została sprawdzona pod względem 

formalno-prawnym zarówno przez radcę prawnego MOPS-u, jak i przez radcę prawnego Urzędu Miasta. 

Przytoczyła treść artykułu przywołanego w podstawie prawnej, uznając go za wystarczający do tego, 

by Rada Miasta mogła przyjąć wskazane w projekcie ustalenia. Poprosiła przedstawicielkę Miejskiego 
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Ośrodka Pomocy Społecznej o ustosunkowanie się do zarzutów względem merytorycznej strony 

uchwały. Stwierdziła, że nie widzi potrzeby dzielenia § 4 na ustępy. 

Pani Monika Woźniak-Grabek odniosła się do zarzutu braku szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt. Wyjaśniła, że nie można przyjąć sztywnych wytycznych w związku z faktem,  

że osoby korzystające z programu różnią się między sobą sytuacją zdrowotną, rodzinną czy finansową. 

W przypadku osób, które ponoszą duże wydatki na leczenie, ustalane są możliwie najniższe opłaty  

za pobyt w schronisku, aby mogły one zakupić leki, natomiast osoby, które nie ponoszą takich 

wydatków, mogą zapłacić za swój pobyt więcej. Wyjaśniła, że pracownik socjalny musi rozważać 

sytuację każdej osoby tak, by nie była ona skrzywdzona.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przypomniał, że podczas posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów  

i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ podjęty był temat widełek w odpłatności oraz że członkowie Komisji 

przyjęli wyjaśnienie dotyczące tego, że z uwagi na różne sytuacje osób korzystających z pomocy 

MOPS-u nie można stworzyć zamkniętego, sztywnego katalogu. Podkreślił, że Komisja pochyli się 

ponownie nad tym tematem, by po upływie kwartału sprawdzić, czy podstawa jest stosowana 

prawidłowo, a budżet – wystarczający. 

Radny Marek Treliński wspomniał, że miał wątpliwości co do zapisu o tym, że wysokość 

odpłatności ustalana jest w porozumieniu z osobą kierowaną do schroniska. Zgodził się z wypowiedzią 

przedmówcy i ocenił, że zapis zawierający widełki znajduje umotywowanie w dokumentach 

przedstawianych przez osobę korzystającą z usług MOPS-u. Przypomniał, że nie jest to pierwsza 

uchwała, w której ujęte są widełki.  

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o odesłanie projektu 

do projektodawcy celem wyeliminowania błędów formalnych i prawnych. W głosowaniu jawnym 

udział wzięło 18 radnych, którzy odrzucili wniosek 13 głosami „przeciw”, przy 2 głosach „za”  

i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o odesłanie projektu do projektodawcy 

celem wyeliminowania błędów formalnych i prawnych: 

„za” – 2 głosy – radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 13 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, 

radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radny Arkadiusz Sowa, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób 
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bezdomnych z usługami opiekuńczymi. W głosowaniu jawnym udział wzięło 18 radnych, którzy poparli 

przedłożony projekt 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych  

z usługami opiekuńczymi: 

„za” – 15 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Teresa Lefelt, radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.7. 

Pani Monika Woźniak-Grabek przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków na usługi, pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki 

okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radna Grażyna Stefańska zwróciła uwagę na zapis § 2 ust. 1 projektu uchwały uchylający 

uchwałę Nr IV/28/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 grudnia 2018 r. oraz na treść § 1 uchylanej 

uchwały, wskazując, że w tytule uchwały ujęto wyłącznie świadczenia pieniężne w postaci zasiłków 

celowych i okresowych, bo tylko o takich świadczeniach wspomina przepis przywołany w podstawie 

prawnej ujętej w uchwale. Tymczasem w przytoczonym § 1 uchwały Nr IV/28/18 pojawił się zapis nie 

tylko o świadczeniach pieniężnych, lecz także o świadczeniach rzeczowych, dla których nie podano 

podstawy prawnej. Wskazała, że w związku z tym Wojewoda Mazowiecki powinien wydać 

rozstrzygnięcie nadzorcze. Zarzuciła radcy prawnemu podpisanie projektu uchwały z niepełną podstawą 

prawną. Dociekała też, czy projekt uchwały przedłożony radnym jest dobrze przygotowany. Odniosła 

się również do zapisu § 2 ust. 2 projekt uchwały, uchylającego uchwałę Nr XLIII/313/14 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 28 stycznia 2014 roku, dociekając, ile razy może tracić ważność jedna uchwała. Radna 

wskazała, że ww. uchwała została uchylona uchwałą Nr IV/28/18. Za błędne uznała zawarte  

w uzasadnieniu stwierdzenie, że delegacja ustawowa związana z podwyższaniem kryterium 

dochodowego odnosi się wyłącznie do przyznania zasiłku celowego lub okresowego, czyli świadczeń 

pieniężnych. Wyraziła pogląd, że projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

powinien być doprowadzony do zgodności z prawem, by w konsekwencji móc odstąpić od żądania 
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zwrotu wydatków, jeżeli dochód nie przekracza 150% kryterium dochodowego. Stwierdziła,  

że przedstawiony projekt jest nie do przyjęcia, a także przypomniała, że oczekuje na wyjaśnienie 

odnośnie do zapisu uchylającego uchwałę, która została uchylona w grudniu 2018 r. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił pięciominutową przerwę. Obrady wznowiono  

o godzinie 17.08. 

Pani Ewelina Szalak stwierdziła, że w wyniku uchylenia uchwały z grudnia 2018 r. ponownie 

obowiązywałyby stare zapisy, w związku z czym należy uchylić również uchwałę przez nią uchyloną. 

Poinformowała, że w jej opinii projekt uchwały jest przygotowany prawidłowo pod względem 

formalno-prawnym. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że nie zgadza się z przedmówczynią, jako że w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego ukazała się uchwała Nr IV/28/18, która uchylała uchwałę 

Nr XLIII/313/14. Argumentowała, że jej zdaniem przywołana uchwała z roku 2014 została skutecznie 

uchylona w grudniu 2018 r. i obecnie powinna być uchylana włącznie uchwała z grudnia. 

Pani Ewelina Szalak odwołała się do zasad techniki prawodawczej. Powtórzyła, że w przypadku, 

gdyby uchylona została wyłącznie uchwała z grudnia 2018 r., obowiązywałaby ta z roku 2014,  

w związku z czym należy uchylić obie wymienione uchwały. 

Radny Józef Kapusta zaproponował, by zdjąć z porządku obrad omawiany projekt uchwały  

i pochylić się nad nim ponownie, gdy zostanie prawidłowo przygotowany. Stwierdził, że nie przekonuje 

go argument radcy prawnego dotyczący techniki legislacyjnej, popiera natomiast stanowisko radnej 

Grażyny Stefańskiej, że nie można uchylić raz uchylonej uchwały. 

Radny Marek Treliński poparł opinię radcy prawnego odnośnie do konieczności uchylenia 

uchwały z roku 2014. Zaproponował, by dalej procedować nad uchwałą.  

Radna Żaneta Wesołowska zapytała radcę prawnego, czy uchwała może dwa razy tracić moc. 

Poparła również pomysł skierowania projektu do dalszych prac w związku z występującymi wątpliwościami. 

Pani Ewelina Szalak wyjaśniła, że organ nadzorczy przekazał rekomendacje odnośnie  

do uchwał podjętych w grudniu 2018 r., nie zaś rozstrzygnięcie nadzorcze. Wojewoda Mazowiecki nie 

wyeliminował z obrotu prawnego uchwały z grudnia 2018 r. Podtrzymała swoje stanowisko odnośnie 

do konieczności uchylenia zarówno uchwały z 2018 r., jak i z 2014 r. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że ubolewa nad brakiem rozstrzygnięcia nadzorczego, jako ze 

obie uchwały podjęte w grudniu 2018 r. a dotyczące MOPS-u zawierają braki prawne. Odniosła się do pisma, 

w którym wskazano błędy w uchwałach z grudnia 2018 r. Podtrzymała swoją opinię, że uchwała z 2014 r. 

utraciła moc w 2018 r. Przypomniała, że wskazała również na inne uchybienia. Zaproponowała, by dalej 

procedować nad projektem uchwały, a w przypadku unieważnienia uchwały przez organ nadzoru – by 

Prezydent Miasta wyciągnął konsekwencje służbowe w stosunku do radcy prawnego, który opiniował projekt. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, poinformował, że nie ma konieczności 

podejmowania omawianej uchwały, jeśli budzi ona wątpliwości. Zaproponował zdjęcie projektu  

z porządku obrad, by po dalszym procedowaniu przedłożyć ją radnym na kolejnej sesji. 
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Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Prezydenta Lucjana Krzysztofa Chrzanowskiego 

o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na usługi, 

pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe 

przyznane pod warunkiem zwrotu. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli 

przedłożony wniosek 14 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Prezydenta Lucjana Krzysztofa Chrzanowskiego o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na usługi, pomoc rzeczową, posiłki, 

zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu: 

„za” – 14 głosów – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radna Anna Maria Kozłowska, radna Edyta Lubańska, radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały został skreślony z porządku obrad. 

 

Ad III.8. 

Pani Monika Woźniak-Grabek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019–2023. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radna Grażyna Stefańska zwróciła uwagę, że omawiany projekt naprawia błąd popełniony  

w uchwale Nr IV/29/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 grudnia 2018 r. Stwierdziła, że wiele uchwał 

podjętych przez Radę wymaga zmian lub poprawek albo funkcjonuje z błędami, zaś jej uwagi odnośnie 

do błędów formalno-prawnych są ignorowane. Zaapelowała o przedkładanie Radzie projektów starannie 

sprawdzonych i niezawierających błędów. Wyraziła także wątpliwość, czy w uchwale musi znaleźć się 

zapis o tym, komu powierza się wykonanie uchwały, jako że stanowi o tym ustawa. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019–2023. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 

14 głosami „za”, przy braku „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023: 

„za” – 14 głosów –radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 
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Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej, radna Grażyna Stefańska, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.9. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami, przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta 

Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2019. Wspomniała o autopoprawce w zakresie ustalenia 

czasu trwania sezonu kąpielowego na okres od 15 czerwca do 29 września br. 

Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 

2019. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 19 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta 

Żyrardowa oraz sezonu kąpielowego na rok 2019: 

„za” – 19 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.10. 

Pani Anna Maria Kuleta, Dyrektor Wydziału Dróg i Transportu Miejskiego, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przejęcia porzuconych pojazdów na własność Miasta Żyrardowa. 

Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

Radny Artur Pietruszewski zapytał, co dzieje się z autami przejętymi na własność Miasta oraz czy 

ponosi ono koszty ich utylizacji. Rozważał możliwość sprzedawania aut przejętych na własność gminy. 

Pani Anna Maria Kuleta wyjaśniła, że przez pierwsze sześć miesięcy za pobyt pojazdu  

na parkingu strzeżonym płaci właściciel auta, Miasto ponosi koszty dopiero po upływie tego terminu. 

Nawiązała do braku dofinansowania zewnętrznego na utylizację aut, a także wspomniała, że mimo 
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możliwości sprzedaży poszczególnych części pojazdów, inne – niebezpieczne – będą musiały zostać 

zutylizowane. Dodała, że obecnie pojazdy utylizowane są bezpłatnie. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przejęcia porzuconych 

pojazdów na własność Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy 

poparli przedłożony projekt 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przejęcia porzuconych pojazdów na własność Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.11. 

Pani Danuta Jaworska, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  

Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie  

z zastrzeżeniem, że wcześniej Komisja przyjęła wniosek o wyłączenie ze sprzedaży działki przy  

ul. Mostowej. Radny wyjaśnił również, że podczas posiedzenia Komisji głosował za wyłączeniem  

ww. terenu z projektu uchwały, ale od tego czasu posiadł wiedzę na temat niskiego wykonania 

dochodów ze sprzedaży majątku gminy. Wyraził przekonanie, że środki ze sprzedaży działek powinny 

zasilić budżet Miasta, opowiedział się za sprzedażą działki przy ul. Mostowej. 

Radny Jerzy Naziębło zwrócił uwagę na dużą atrakcyjność działki przy ul. Mostowej jako terenu 

zielonego. Dodał, że w sytuacji, kiedy nie ma jasnego planu odnośnie do działki zajmowanej obecnie 

przez centralę Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej oraz do zagospodarowania budynków przy 

ul. Chopina, ma wątpliwości, czy zgoda na sprzedaż terenu nie jest przedwczesna. Stwierdził, że obszar 

ten może zostać korzystniej zagospodarowany jako element otwartej przestrzeni publicznej. Ponadto 

zachowanie terenu zielonego wzdłuż rzeki zapewnia utrzymanie właściwych warunków klimatycznych 

(wilgotności, temperatury). 

Radna Teresa Lefelt poprała stanowisko przedmówcy i zaapelowała o pozostawienie terenu 

zielonego na przywołanej działce. Podkreśliła walory przyrodnicze tego terenu. 

Radny Ryszard Mirgos stwierdził, że istnienie wytyczonych obok przywoływanej działki ulic znosi 

konieczność wykorzystywania skrótu między ul. Mostową a ul. Okrzei przecinającego omawiany teren. 

Radny Józef Kapusta zwrócił uwagę, że obszar zielony przy ul. Mostowej porastają drzewa 

trwałe, które tworzą park. Stwierdził, że teren ten można byłoby atrakcyjnie zagospodarować, a także 
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wskazał na jego walory rekreacyjne oraz na okoliczności, w jakich mieszkańcy z niego korzystają. 

Wskazał, że w mieście z pewnością uda się znaleźć inne działki, które można sprzedać. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos pięciominutową przerwę. O godzinie 18.12 wznowiono 

obrady.  

Pan Łukasz Choiński przypomniał, że przez około 30 lat na terenie omawianej działki nic się 

nie działo i nie ma planów, aby w tym miejscu prowadzić inwestycje. Podkreślił, że należy uwzględnić 

potrzeby budżetowe, i poprosił radnych o podjęcie uchwały wraz z punktem dotyczącym nieruchomości 

przy ul. Mostowej. 

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do przyjętego przez Radę budżetu Miasta na rok 2019,  

a także wyraziła zaniepokojenie brakiem informacji o majątku Miasta. Stwierdziła, że nie jest 

przekonana co do zasadności sprzedaży przywołanej nieruchomości. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 18 radnych, którzy poparli przedłożony projekt 15 głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 15 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radna Teresa Lefelt, radna 

Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietruszewski, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Jerzy Naziębło; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Robert Latek, radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

Ad III.12. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym udział wzięło 18 radnych, którzy poparli 

przedłożony projekt 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Artur Pietruszewski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 
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Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

 

IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Artur Pietruszewski złożył cztery wnioski: 

– dotyczący zaprowadzenia porządku w Parku Miejskim, 

– dotyczący naprawy nawierzchni przejścia dla pieszych w ul. 1 Maja, 

– dotyczący naprawy nawierzchni na zbiegu ulic Mireckiego z 1 Maja, 

– dotyczący poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w ul. 1 Maja, przy pl. Jana Pawła II. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do słów przedmówcy odnośnie do gawronów zamieszkujących 

Park Miejski. 

Radna Elżbieta Wrońska zaapelowała o większą kulturę wypowiedzi w czasie dyskusji, w tym 

przekazywania uwag odnośnie do przedłożonych projektów uchwał. 

Radna Teresa Lefelt złożyła dwa wnioski: 

– dotyczący wprowadzenia zakazu sprzedaży alkoholu w porze nocnej, 

– dotyczący zwiększenia liczby ławek na terenie miasta. 

Radny Artur Pietruszewski zauważył, że ograniczenie możliwości zakupu alkoholu spowoduje 

powstanie większej liczby met i handlu nielegalnym alkoholem niewiadomego pochodzenia. 

Radny Arkadiusz Sowa poinformował, że ustawodawca umożliwia radzie gminy ograniczenie 

sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych i wskazał, że zasadnym byłoby przeprowadzenie głębszych 

badań nad tą kwestią. 

 

V. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił radnym informacje związane  

ze sprawowaniem mandatu radnego i z naliczaniem diet.  

 

VI. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za przybycie oraz owocne dyskusje. Obrady X Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 18.35. 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=52808 

 

Protokół sporządziła dnia 30 maja 2019 r. Dorota Rdest 


